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Dato 
15.2.2019 

Referanse 
 

 

 

Postadresse Org.nr. 974 767 880 Besøksadresse Telefon Saksbehandler 
   Erlings Skakkes gate 

47 B 
+47 73592145 Morten Sylvester  

7491 Trondheim postmottak@museum.ntnu.no   morten.sylvester@nt
nu.no 

Norway www.ntnu.no/vitenskapsmusee
t 

  Tlf: 91897962  

 

Adresser korrespondanse til saksbehandlende enhet. Husk å oppgi referanse. 
 

 

Møtereferat 

Til stede: Kristin Tiller, Leena Airola, Randi Wenche Haugen, Øylov Cyvin, Bernt 
Rundberget, Hans Stenøien, Arnfinn Rokne, Torbjørn Ekrem, Ellen Grav 
Ellingsen, Solbjørg Pedersen 

Forfall:  

Kopi til:  

Gjelder: Fagråd for utstillinger og arrangement - utvidet møte 

Møtetid: 7.2.2019 Møtested: Idunn 

Signatur:  Referat: Morten Sylvester 

 
 
Utvidet fagrådsmøte med medlemmer av fagrådet og forprosjektgruppen som leverte 
forprosjektet for nye hovedutstillinger 22.6.2018. 
 
 
SAK 6/19 Godkjenning av referat fra møte 15.1.2019 
Referatet er godkjent. 
 
 
SAK 7/19 Videre arbeidsprosess for nye hovedutstillinger 
Prosjektleder for nye hovedutstillinger, Kristin Tiller, presenterte seg selv og fortalte litt om 
sin bakgrunn. Kristin har blant annet bakgrunn fra visuell kommunikasjon, prosjektledelse 
og sosialantropologi. Heretter presenterte Kristin tall og fakta fra universitetsmuseene i 
Norge av relevans for vårt prosjekt om nye hovedutstillinger: 
 

- Vitenskapsmuseet har ambisjoner om å gjøre på fem år hva andre har brukt 11 år 
på. 

- Vi må være veldig fokuserte for å komme i mål. 
 
Søknad om strategi- og omstillingsmidler 
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4.3.2019 skal museumsdirektøren møte folk fra NTNUs toppledelse for å presentere 
museets tanker og planer for nye hovedutstillinger. Målet er at museet i løpet av våren skal 
levere en søknad om midler fra NTNUs strategi- og omstillingsmidler. Reidar, Randi og 
Kristin jobber med presentasjon og søknad. 
 
Fra diskusjonen på møtet: 

- Forprosjektgruppen er innkalt for å komme med råd og tips til prosessen videre. 
- Forprosjektgruppen har levert sin rapport og ikke gjort mere etter det. 
- Diskusjon om bemanning av neste fase: Kristin + 4 fra IAK og 4 fra INH. Hva med 

folk fra UPS i neste fase? 
- Instituttlederne utpeker de ansatte som skal være med. 
- Nødvendig med god informasjon til alle ansatte om prosessen videre. 
- La den nye arbeidsgruppe få lov å jobbe og treffe noen valg, det vil alltid være 

noen som vil ønske seg noe annet, men vi kommer ikke i mål hvis alle skal høres. 
- Det blir nødvendig med et eget delprosjekt på å ta ned den arkeologiske 

utstillingen i 3. etasje, det vil ta lang tid. 
- Diskusjon om hvor tverrfaglige vi klarer å bli i de nye utstillingene. Kan vi være 

tverrfaglige med hele resten av NTNU? 
- Vi må holde fast i det som er våre kjerneområder. 
- Begrepet «Endring» kan være noe gjennomgående. Endring kan brukes som 

innsalg mot NTNU – endring må til for å få til «kunnskap for en bedre verden». 
- Tverrfaglig og endring passer godt med strategier og faglige interesser ved 

museet. 
 
VEDTAK:  Et overordnet tema for nye hovedutstillinger er «Endring». 
 
Organisering av arbeidet fremover: 

- Instituttlederne utpeker de 2 x 4 ansatte som skal jobbe sammen med Kristin i 
neste fase. 

- Diskusjon om det er lurt å ta med flere UPS-ansatte i neste fase og ikke bare 
Kristin + ansatte fra IAK og INH. 

- Kristin vil ha en relativ lille gruppe som kan jobb effektivt. Hun ønsker også å 
konsentrere arbeidet på samlinger av flere dagers varighet. 

- Hva med eksterne representanter? Morten Smelror, tidl. direktør ved NGU ble 
nevnt. 

- Mulig å se på modellen for organisering av arbeidet ved naturhistorisk i Bergen. 
- Kristin må få lov å komme med forslag til organisering, det ligger i hennes mandat 

som prosjektleder. 
 
VEDTAK:  Det gjennomføres 2-dagers workshops, før og etter møtet med NTNUs 

toppledelse 4.3.2019. 
 
Mere diskusjon: 
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- Hva skal skje til høsten? Mye som er uavklart: Får vi penger fra SO-midlene? 
Hvilke areal kan være ferdig oppusset og når? De gode historiene må 
videreutvikles. 

- Instituttlederne må være viktige for å få informasjonen om organiseringen ut til de 
ansatte. 

- Kan det være aktuelt med et allmøte? 
- Hvordan kommer vi videre med de gode historiene: Vi må bruke det som ble 

resultatet etter workshopen 22.11.2018. 
- Viktig å avklare om vi skal ha tverrfaglighet over alt eller følge tidligere vedtak om 

naturhistorie i 1. etasjen. 
- Vi kan gjenbruke noen av visualiseringene fra de andre universitetsmuseene. 
- Nye hovedutstillinger må virke for alle besøkende, også de som kommer i 

helgene. Viktig med målgruppeforståelse. 
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